
 
 

Korte berichten uit de raadscommissie van woensdag 8 februari 2017    
 

Aanwezig zijn:  
de dames E. Hoekstra-Blaauw, J. Kuin-v.d. Poel, en M. Wijnja en  
de heren B. Bosch,  A. Bolhuis, H. Kooistra ,T.J. de Wit, ,  
P. Rebergen (voorzitter) en R.S. Bosma, griffier 
 
Tevens aanwezig wethouders mevrouw A. Postma en de heer P.C. Heidema, alsmede  
de heer N.A. van de Nadort, burgemeester. 
 
Afwezig (met kennisgeving): mevrouw H.T.Pestman, de heren J.A. Joling, P. Haanstra, 
H. Lode , R.F. Staijen 
 
1. Opening 
De voorzitter, de heer Rebergen, opent de vergadering en heet een ieder welkom.  
Er hebben zich geen insprekers gemeld. 
 
2. Korte verslagen van de commissievergadering 18 januari 2017  
Het  verslag wordt vastgesteld.  
 
3. Bestuursovereenkomst (herindeling Groningen, Haren en Ten Boer) 
Nadat de voorzitter mevrouw Kool, als vertegenwoordiger in het proces namens Haren, heeft 
welkom geheten,  geeft de heer Van de Nadort, portefeuillehouder, een korte toelichting.   
Hij schetst het proces tot nu toe, maar gaat ook in op een aantal onderdelen in de 
overeenkomst. Onderdelen die betrekking hebben op de nieuwe gemeente en die gaan over 
bv de dienstverlening, maar ook op het behoud van het plattelandskarakter en de 
voorzieningen. Alles in het licht van de in stand te houden leefbaarheid en voorzieningen, 
waarbij hij ook opmerkt dat niemand nu kan voorspellen of de omstandigheden waarop we 
ons nu baseren over ca.  15 jaar nog gelijk zullen zijn. 
Vanuit de raadscommissie wordt onder meer opgemerkt: 

 De “Ten boerster punten” zijn duidelijk herkenbaar 

 Stad Adviseert, wat betekent dart straks voor Ten Boer? 

 Intenties en ambities zijn goed, maar het financiële voorbehoud is nooit helemaal weg 

 Procesafspraken over hoe straks om te gaan met lokale heffingen! 

 Het belang van kleinschalige woningbouw in de dorpen. 

 De positie en werkwijze van de Deel is van belang om die overeind te houden.  

 De communicatie met de burger door het bestuur vv(bv dorpswethouder) is van groot 
belang 

 De gekozen “lichte variant” van herindeling  en de consequenties als hier uiteindelijk 
(landelijk) niet mee wordt ingestemd. 

Dit agendapunt is, ter besluitvorming, geagendeerd voor de raadsagenda van  
15 februari 2017  
 
4.Project “Bijstand op maat”  
De voorzitter geeft mevrouw Debora van Duin (gem Groningen) de gelegenheid nader in te 
gaan op het experiment “Bijstand op maat”. Hij verwelkomt ook de wethouder van 
Groningen, de heer Mattias Gijsbertsen, die zo nodig nog een nadere toelichting kan geven.  
Het is de bedoeling om samen met Groningen een aanvraag bij het ministerie van SZW in te 
dienen voor het uitvoeren van experimenten Participatiewet.        
Ze gaat in op  

 de huidige beperkte mogelijkheden in de wet 

 de reden om te gaan experimenteren( en de kans om mee te liften met Groningen) 

 de mogelijkheden die er liggen , in overeenstemming met de AMvB die er ligt. 

 het te volgen tijdpad  
 



   
De kosten, geraamd op € 20.000 voor de projectperiode te dekken uit de reserve WWB. 
Vanuit de raad worden onder meer opgemerkt: 

 Het experiment wordt uitermate positief ontvangen 

 Wat gaat er gebeuren als de duur van het experiment(2 jaar) is verstreken? 

 Aandacht voor de selectie- wie neemt deel ? 
De voorzitter maakt van de gelegenheid gebruik te zeggen dat dit punt ook voor de 
raadsvergadering van 15 februari 2017 aan de orde is. 
 
De presentatie is bijgevoegd . 
 
5. Jaarverslag WMO-adviesraad 2015 
De voorzitter geeft aan de heer A.van der Meulen, voorzitter van de adviesraad, de 
gelegenheid een toelichting te geven. 
Hij gaat in op de verandering in de zorg, zoals we die de afgelopen jaren hebben gezien. Hij 
benoemt de eigen verantwoordelijkheid die mensen meer en meer gekregen hebben. Hij 
benadrukt het uitgangspunt : de mens centraal.  
Vanuit de commissie wordt onder meer opgemerkt: 

 Dat er langzamerhand stapjes worden gezet in de richting van eigen kracht door en 
voor mensen. 

 Het is van belang te investeren in cliëntondersteuning, zodat ook mensen die niet  
zelf de weg kunnen vinden binnen de zorgwereld, ondersteund worden. 

 Er moet blijvend geïnvesteerd in goede communicatie. 

 Aandacht voor vrijwilligers|: de omvang en de samenstelling van de groep vrijwilligers 
gaat wijzigen.  

 De rol van de Deel in het geheel binnen onze gemeente is van belang.  
 
6. Interactieve presentatie vanuit de Deel m.b.t. de vijf speerpunten 
De voorzitter verwelkomt de dames M. Scharft, M. Rossien en M. Oostra. 
Hij refereert er aan dit punt een vervolg is op de bespreking in de raadscommissie van 12 
oktober 2016 
 
De presentatie door de Deel gaat uit van vijf speerpunten m b t het  ‘Voorliggend Veld’ : 

 Jeugd 

 Burgerschap en participatie  aan de hand van inwonersinitiatieven &Right te 
Challenge 

 Vrijwillige inzet 

 Participatie inwoners met een bijstandsuitkering 

 Informele zorg/preventie 
                       
Mevrouw Scharft leidt de presentaties in.  
 
Vanuit de raadscommissie worden de volgenden opmerkingen gemaakt  

 Grote waardering wordt geuit op de wijze waarop hier invulling aan wordt gegeven 
door de Deel 

 Aandacht voor met name  de Mantelzorg(ers) 

 Signaleren is “een vak “op zich. 

 Hoe weet je nu waar je je aandacht op vestigt en hoe je dat vorm geeft? 

 Ook de kunst van het loslaten(wanneer wel, wanneer niet) 

 Hoe stel je van te voren doelen en hoe meet je je resultaten( wel/niet hebt gehaald?) 

 Communicatie is ook hier weer van enorm belang. 
 
De presentatie is u reeds verstrekt in papieren vorm, maar wordt ook bij dit verslag 
gevoegd. 
 
 
 



5.Rondvraag.  
Er zijn geen punten voor de rondvraag  
 
6.Sluiting  
De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun aanwezigheid en inbreng en sluit de 
vergadering. 
 
    
R.S. Bosma, griffier      
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